
   Protokół Nr  XLV/2017 

z  sesji nadzwyczajnej  Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 
06.11.2017r.   o godz. 20,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Jan Stanisław Pietras  otworzył sesję i po 
powitaniu radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Jan S. Pietras przedstawił projekt porządku obrad XLV sesji 
nadzwyczajnej Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad stanowi porządek obrad 
dzisiejszej sesji.  
 
Ad.3.1. 
Przewodniczący Jan S.Pietras – odczytał  projekt uchwały 3.1.1. w sprawie: korekty 
rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   Łagiewniki-
Borek Fałęcki na rok 2017, przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Inwestycji, 
w brzmieniu: 
Zmienia się zakres rzeczowy zadania pn. 
C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 
REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 
DROGOWEJ 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

10. Remonty dróg i chodników na terenie Dzielnicy 
b)  ul. Zakopiańska 103-103A - utwardzenie pasa wjazdu i 
podjazdu pod budynki, remont chodnika - kontynuacja 

 
ZIKiT 

 

Na: 
C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 
REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 
DROGOWEJ 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

10. Remonty dróg i chodników na terenie Dzielnicy 
b)  ul. Zakopiańska 101-103A - utwardzenie pasa wjazdu- 
położenie  nakładki asfaltowej, utwardzenie podjazdu pod 
budynki, remont chodnika - kontynuacja 

 
ZIKiT 

 

 

Uzasadnienie: 
Nakładka asfaltowa w ciągu komunikacyjnym spowoduje: 
- utwardzenie /związanie / kruszywa tzn. brak możliwości powstania dziur 
zasypywanych kruszywem  w nieskończoność. 
- dobre odwodnienie terenu bez zamulania studzienek kanalizacyjnych. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – poinformował, że Zarząd Dzielnicy IX 
przeanalizował zakres zadania i zaopiniował w/w projekt uchwały negatywnie.  

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Jan S.Pietras, Bogusław Gołas, Marek Kocajda, 
Krzysztof Mitras, Wojciech Migdał, Adam Migdał, Leszek Siwiec, . 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Radny Bogusław Gołas – złożył wniosek o głosowanie imienne w/w projektu 
uchwały (załącznik do n/n protokołu). 
 
 



Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod imienne głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –         4  głosy 
przeciw  -        11 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
 
Uchwała nie została podjęta.  
 
Wyniki głosowanie imiennego stanowią załącznik do n/n protokołu. 
 
Radny Marek Kocajda złożył oświadczenie „votum separatum” dotyczący 
odrzucenia w/w uchwały – załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.3.2. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – odczytał  projekt uchwały 3.1.1. w sprawie: 
harmonogramu sesji zwyczajnych, przygotowany przez Grupę Radnych. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Jan S.Pietras, Leszek Siwiec, Adam Migdał.  
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Radny Adam Migdał – zgłosił wniosek formalny o odesłanie w/w projektu uchwały 
do projektodawcy w celu uzupełnienia. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie przyjęcie  w/w  wniosku:  
„za”      –        14 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – odczytał  projekt uchwały 3.1.2. w sprawie: korekty 
rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   Łagiewniki-
Borek Fałęcki na rok 2018, przygotowany przez Grupę Radnych. 
 
Wprowadza się nowe zadanie: 
C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 
REMONTOWE: MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 
DROGOWEJ 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

12. Budowa przejścia wyniesionego dla pieszych na 
ul.M.Mireckiego, na skrzyżowaniu z ul. Łukasińskiego 

 
ZIKiT 

 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Adam Migdał, Jan S.Pietras, Marek Kocajda, 
Wiesław Eckert, Leszek Siwiec.  
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –        2 głosy 
przeciw  -       8 głosów 
wstrzymało się – 4 głosy 



1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Uchwała nie została podjęta.  
 

Ad.4. 

Oświadczenia i komunikaty. 

Radny Marek Kocajda –złożył skargę na Przewodniczącego Rady Dzielnicy IX do 
Komisji Rewizyjnej , stanowiącą załącznik do n/n protokołu.     

 
Ad.5.  
Sesję zamknął ok. godz.22:00 Przewodniczący Jan S.Pietras. 
 
 
Protokołowała: 

J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
            Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
            Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
                   Jan Stanisław Pietras 


